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Protokół 40-4/2022 

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska, które odbyło   

się w dniu 20 kwietnia 2022 roku o godzinie 16.00  

 

Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania  

się na odległość ( zdalny tryb obradowania). 

 

W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu członków Komisji Edukacji Rady Miasta 

Gdańska, według załączonej listy obecności, która stanowi załącznik nr 1  

do protokołu. 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji  otworzył posiedzenie komisji 

i stwierdził quorum. Poinformował, że projekt porządku został wysłany  

do radnych drogą elektroniczną. 

Przewodniczący poinformował, iż po sporządzeniu porządku posiedzenia 

skierowany został do Komisji dodatkowo projekt uchwały Rady Miasta Gdańska 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1263. 

Przewodniczący zaproponował wprowadzenie w/w druku do punktu 2 porządku 

obrad. 

Komisja 7 głosami  „za” – jednogłośnie  przyjęła zaproponowane zmiany. 

W związku z powyższym Komisja przyjęła następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Opiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania Budżetu Miasta 

Gdańska za 2021 rok – w zakresie działania Komisji Edukacji RMG. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  

 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1263. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

3. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie utworzenia Zespołu 

Szkolno – Przedszkolnego – druk nr 1246. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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4. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie utworzenia Zespołu 

Szkolno – Przedszkolnego – druk nr 1247. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

5. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie utworzenia Zespołu 

Szkolno – Przedszkolnego – druk nr 1250. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

6. Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia  

na rok szkolny 2022/2023 planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie Miasta 

Gdańska – druk nr 1251. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

7. Plany inwestycyjne i zmiany w sieci oświatowej. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

8. Przedstawienie informacji  dotyczącej sytuacji dzieci z Ukrainy  

w placówkach oświatowych w Gdańsku. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

9. Przedstawienie informacji dotyczącej sytuacji w placówkach 

oświatowych w Gdańsku w związku z COVID-19. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

10. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

 

PUNKT 1 

Opiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania Budżetu Miasta Gdańska 

za 2021 rok – w zakresie działania Komisji Edukacji RMG. 

Pani Agnieszka Trojanowska – Wydział Budżetu Miasta i Podatków Urzędu 

Miejskiego w Gdańsku 

Wykonanie budżetu Miasta Gdańska – dochody stanowiły wykonanie planu  

w  100%. 

Wydatki zostały wykonane w 92%.  
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Dochody bieżące zostały wykonane w 102,2%, dochody majątkowe  

w 79%, wydatki bieżące zostały wykonane w 97%, wydatki majątkowe  

w wysokości 69% planu.  

Regionalna Izba Obrachunkowa w Gdańsku pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z wykonania  budżetu miasta Gdańska za rok 2021  

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. 

 

Pan Grzegorz Kryger – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

W obszarze edukacji  wykonanie budżetu w roku 2021 - 65%, to płace  

i pochodne. Dodatkowo drugą co do wielkości strefą, to dotacje dla jednostek  

niesamorządowych – 25%, opłaty za energię i inne usługi, pozostałe wydatki 

około 3%.  

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

 

Komisja po wysłuchaniu wyjaśnień złożonych przez Przedstawicieli 

Prezydenta Miasta Gdańska 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących  

się - pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 

Miasta Gdańska za 2021 rok – w zakresie działania Komisji Edukacji RMG. 

       

  

PUNKT 2 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Gdańska – druk nr 1263. 

Pani Agnieszka Trojanowska – Wydział Budżetu Miasta i Podatków Urzędu 

Miejskiego w Gdańsku 

- budowa filii Szkoły Podstawowej przy Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 2 

- zwiększa się limit wydatków w roku 2023 o kwotę 4 500.000 z uwagi  

na uzyskanie w wyniku przetargu kwot wyższych niż planowane. W związku  

z tym nastąpiła zmiana planowanej całkowitej wartości przedsięwzięcia i wynosi 

24 507 538 złotych. 

- poprawa obsługi komunikacyjnej Przymorza 
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- zwiększa się limit wydatków w roku 2023 o kwotę 800 000zł z uwagi  

na uzyskanie  w wyniku przetargu kwot wyższych niż planowane. Jednocześnie 

wydłuża się okres realizacji przedsięwzięcia  do roku 2023. W związku  

z tym nastąpiła  zmiana planowanej całkowitej wartości  przedsięwzięcia   

i wynosi 4 092 872 zł. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

   

PUNKT 3 

Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno 

– Przedszkolnego – druk nr 1246. 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Przedszkole  nr 43 znajduje się  w obwodzie  Szkoły Podstawowej Nr 7. 

Połączenie placówek spowoduje wykorzystanie bazy szkoły, w tym obiektów 

sportowych.  

Nowo utworzonym zespołem kierować będzie jeden dyrektor. 

Z dniem 1 września 2022 roku pracownicy Przedszkola nr 43 oraz Szkoły 

Podstawowej nr 7 im. mjra Mieczysława Słabego będą  pracownikami Zespołu 

Szkolno – Przedszkolnego nr 9. 

Siedziba Zespołu mieścić się będzie  przy ulicy mjr. Mieczysława Słabego  

6 w Gdańsku. 

Rady pedagogiczne zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały w sprawie  

utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego nr 9, w skład którego wchodzą: 

Szkoła Podstawowa nr 7 im. mjra Mieczysława Słabego i Przedszkole nr 43.  

 

 

Głosów w dyskusji nie było. 
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OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za” jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 4 

Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno 

– Przedszkolnego – druk nr 1247. 

Pan Grzegorz Kryger – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Szkoła Podstawowa nr 80 im. Budowniczych Portu Północnego i Przedszkole  

nr 62 znajdują się w tej samej dzielnicy - Przymorze Wielkie. Zespołowi Szkolno 

– Przedszkolnemu nadaje się numer 10.  

Siedziba Zespołu Szkolno –Przedszkolnego mieścić  się będzie przy ulicy 

Opolskiej 9 w Gdańsku.  

Rady pedagogiczne zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały w sprawie   

utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego nr 10, w skład którego wchodzą: 

Szkoła Podstawowa nr 80 im. Budowniczych Portu Północnego i Przedszkole  

nr 62. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za” jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 5 

Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie utworzenia Zespołu  

Szkolno – Przedszkolnego – druk nr 1250. 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
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Z dniem 1 września 2022 roku pracownicy Przedszkola nr 20 oraz Szkoły 

Podstawowej nr 61 im. Józefa Wybickiego będą się pracownikami  Zespołu 

Szkolno – Przedszkolnego  nr 11. 

Siedziba Zespołu Szkolno – Przedszkolnego mieścić się będzie przy ulicy Siennej 

26. 

Rady pedagogiczne zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały w sprawie   

utworzenia Zespołu.  

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za” jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 6 

Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia  

na rok szkolny 2022/2023 planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych 

oraz szkół specjalnych na terenie Miasta Gdańska – druk nr 1251. 

Pan Grzegorz Kryger – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Uchwała podejmowana jest przez  Radę Miasta Gdańska co roku. Podejmowane 

są zawsze dwie uchwały, jedna z nich dotyczy zadań gminy, druga podejmowana 

w późniejszym okresie dotyczy sieci szkół ponadpodstawowych ale również 

różnego rodzaju szkół specjalnych, sportowych funkcjonujących na terenie 

miasta, będących zadaniami powiatu. 

Plan sieci  szkół ma obowiązywać na rok szkolny 2022/2023.  

Zmiany techniczne dotyczą tego, że wykreślone zostały funkcjonujące klasy 

trzyletniego liceum. Zmiana dotyczy jednej z placówek, zmienił się organ 

prowadzący dla Uniwersyteckiego Liceum Ogólnokształcącego. W pięcioletnich 

technikach uwzględniono oddziały dotychczasowych czteroletnich techników.  

Opinia Kuratora Oświaty jest pozytywna.   
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i wysłuchaniu 

wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska  

– 7 głosami „za” jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 7 

Plany inwestycyjne i zmiany w sieci oświatowej. 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Największe potrzeby w najbliższych latach jakiewidzimy, to ciągłe 

porządkowanie sieci oświatowej, tworzenie nowych zespołów szkolno – 

przedszkolnych, zmiany siedziby dla poradni psychologiczno – pedagogicznych, 

potrzeby z dostępnością bardzo szeroko rozumianą. Widzimy również największe 

potrzeby w zakresie kształcenia specjalnego. Tworzenie nowych placówek, 

wykorzystywanie przestrzeni wolnej, którą ewentualnie mielibyśmy w innych 

budynkach naszych oświatowych na tworzenie dodatkowych lokalizacji  

dla placówek kształcenia specjalnego. 

Bernard Nalewajko – Wydział Projektów Inwestycyjnych Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Modernizacja w obiektach oświatowych. 

Na dzień dzisiejszy mamy zawarte umowy, które są procedowane na kwotę 

prawie 12 000 000zł przy poziomie planu na modernizację w obiektach 

oświatowych, na ten rok na poziomie 40 000 000zł. Około 43 zadań czeka  

na uruchomienie, poziom zaangażowania  na dzień dzisiejszy to 30%. 

Obecnie  przeprowadzany jest konkurs na dokumentację dotyczącą noclegowni 

przy ulicy Wosia Budzysza. Chcemy w tym roku pozyskać dokumentację i w roku 

przyszłym oddać ten obiekt do użytkowania.       

Karol Kalinowski – Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska  

Obecnie spotykamy się z trudną sytuacją gospodarczą, bo mamy bardzo duży 

wzrost postępowań przetargowych, nie tylko na roboty budowlane ale również  

na usługi. Zauważamy ten niepokój na rynku.  
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Z naszej strony jest pełna mobilizacja, żeby w maju podpisać umowę dotyczącą 

szkoły przy ulicy Wodnika, zwiększenie budżetu procedowane będzie  na sesji 

Rady Miasta Gdańska w kwietniu, co pozwoli na podpisanie umowy w maju   

i nie powinniśmy mieć raczej żadnych kłopotów. Jeśli umowa zostanie podpisana   

w maju, to termin umowny wykonawcy na realizację robót to sierpień 2023 roku.  

Pan Krystian Kłos Członek Komisji  

Boisko, przy szkole nr 49 przy ulicy Legionów, na jakim jesteśmy etapie i kiedy 

możemy spodziewać się realizacji tej inwestycji? 

Bernard Nalewajko – Wydział Projektów Inwestycyjnych Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Boisko przy szkole nr 49 jeszcze w tej chwili nie wejdzie w fazę realizacji, dlatego 

że jest decyzja o tym, żeby na terenie gdzie jest w tej chwili przy szkole zieleń  

z zagospodarowaniem terenu został zlokalizowany basen, który ma być 

realizowany przez MTG. W tej sprawie odbyło się szereg spotkań, w najbliższy 

piątek odbędzie się wizja lokalna z projektantem, który wykonuje koncepcję 

basenu, żeby umieścić kubaturę tego basenu na działce w taki sposób,  

aby spełniał wszelkie wymogi i warunki techniczne, które są koniecznie  

do spełnienia, jak również zostanie ustalona granica od terenu na którym  

już można lokalizować boisko przyszkolne. Na pozostałej części przystępujemy 

jako miasto, zlecamy Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska opracowanie 

dokumentacji projektowej pod boisko przyszkolne. Te działania są uzgodnione 

zarówno z Wydziałem Rozwoju Społecznego jak również z dyrekcją szkoły. 

Miasto przystąpi do realizacji boiska w momencie gdy uzyska wiążącą informację  

o dostępności terenu pod budowę boiska. Realizacja boiska będzie możliwa  

w przyszłym roku.  

Pan Krystian Kłos Członek Komisji  

W trakcie projektowania obecnego pomysłu na boisko było uwzględnione,  

że  część rekreacji ma pozostać wolna w celu inwestycji potencjalnego basenu.   

Bernard Nalewajko – Wydział Projektów Inwestycyjnych Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Ustalono, że na tym terenie priorytetem jest budowa basenu przed boiskiem. 

Gdybyśmy zaprojektowali boisko o takim zakresie terenowym jaki był 

projektowany obiekt basenowy, nie wszedłby z całą swoją infrastrukturą  

na pozostałym terenie. 
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Pani Barbara Imianowska Członek Komisji 

Kiedy przewidziane jest otwarcie basenu na Przymorzu Wielkim, Szkoła 

Wizerunku przy ulicy Lecha Kaczyńskiego?                   

Karol Kalinowski – Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska 

W dniu 29 kwietnia, to termin zakończenia robót, co nie oznacza, że od razu 

będzie można go użytkować, jest jeszcze procedura odbiorowa pozwalająca  

na użytkowanie. 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji 

Chciałbym podziękować za cały proces przygotowawczy boiska przy szkole 

Conradinum, szkoła z wieloletnią tradycją historyczną będzie miała nowoczesny 

obiekt i jest taka sugestia dotycząca wykonania remontu małej hali również 

historycznej. Jeśli chodzi o szkołę samochodową, czy jest już etap przygotowań 

do planowania prac? Poproszę również o udzielenie informacji dotyczącej boiska 

znajdującego się przy szkole nr 81 w dzielnicy Osowa. 

Bernard Nalewajko – Wydział Projektów Inwestycyjnych Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Jeśli chodzi o szkołę samochodową, to jest dokumentacja projektowa  

na modernizację boiska  albo zlecona, bądź w realizacji. Odnośnie boiska przy 

szkole nr 81 – dokumentacja jest przygotowana, można byłoby ją realizować, 

obecnie trwają uzgodnienia dotyczące sposobu finansowania i terminu realizacji 

pomiędzy pionem edukacyjnym a inwestycyjnym. Na dzień dzisiejszy  

nie ma decyzji. 

 

Głosów w dyskusji więcej  nie było.          

       

PUNKT 8 

Przedstawienie informacji  dotyczącej sytuacji dzieci z Ukrainy  

w placówkach oświatowych w Gdańsku. 

Pan Grzegorz Kryger – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Liczba przyjętych dzieci i młodzieży w placówkach oświatowych publicznych 

zarówno w przedszkolach i szkołach to 3143 osoby, prawie 2600 dzieci to szkoły 

podstawowe, punkty przedszkolne – 343 dzieci, około 200 osób w szkołach 

średnich. 
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Nadal mamy wolne miejsca w placówkach oświatowych. Spada liczba osób 

poszukujących miejsc w placówkach. W ostatnich dniach zmiany, które nastąpiły 

w sieci pomocy uczniom z Ukrainy, to nowe oddziały przygotowawcze,  

które utworzyliśmy. Dodatkowo z możliwością, którą dają przepisy oświatowe   

a więc uczniowie z Ukrainy, uchodźcy i ich opiekunowie, rodzice mogą 

zdecydować o niezapisywaniu dzieci do polskiej szkoły poprzez to, że zadeklarują 

że biorą udział w nauczaniu zdalnym w Ukrainie. Takie wnioski już do nas 

napływają i zdecydowaliśmy się utworzyć grupę w Pałacu Młodzieży,  

która dedykowana jest takiej młodzieży, która może pracować zdalnie. 

Obecnie większość uczniów trafiła do oddziałów funkcjonujących, każde z dzieci 

objęte jest dodatkowymi lekcjami z języka polskiego. 

Pan Krystian Kłos – Członek Komisji 

W Ukrainie poziom zaszczepienia obowiązkowego dzieci jest niższy, a wiemy  

że w ostatnich latach ilość zaszczepionych dzieci w Polsce jest coraz niższa,  

czy jest to w jakiś sposób weryfikowane, czy ten problem jest w jakiś sposób 

badany? 

 

Pan Grzegorz Kryger – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Obecnie działamy tak jak wskazywało Ministerstwo Zdrowia, to znaczy  

w pierwszych tygodniach wyłącznie w sposób akcji promocyjnej tej idei 

szczepień zarówno osoby przybywające do Gdańska w tych punktach,  

które były zorganizowane jak i później przy zapisie do szkoły, taki komunikat 

został wysłany też do dyrektorów placówek oświatowych, którzy wskazywali 

najbliższy punkt szczepień. Po jakimś  okresie czasu ma być konieczność 

zaszczepienia egzekwowania, natomiast jak to wygląda formalnie, to musimy  

to zweryfikować.    

 

Pani Barbara Imianowska – Członek Komisji 

Ile jest dodatkowych zajęć lekcyjnych z Języka Polskiego?                   

Pan Grzegorz Kryger – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Jest przyznanych 980 godzin zajęć lekcyjnych z Języka Polskiego.  
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Pan Krystian Kłos – Członek Komisji 

Czy znamy wytyczne jeżeli chodzi o finansowanie dodatkowych zajęć i miejsc  

w szkołach, które wynikają z przybycia uchodźców do Polski? 

Pan Grzegorz Kryger – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Te koszty dyrektorzy wpisują bezpośrednio do systemu informacji oświatowej, 

każdego ucznia wpisują ze statusem uchodźca. Środki z Ministerstwa obiecana 

subwencja już się pojawiła co odpowiada temu, co było wnioskowane,  

to zwiększenie nastąpiło.   

Głosów w dyskusji więcej nie było.  

 

PUNKT 9 

Przedstawienie informacji dotyczącej sytuacji w placówkach oświatowych  

w Gdańsku w związku z COVID-19. 

Pan Grzegorz Kryger – Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku 

Nie mamy zawieszenia zajęć w placówkach zarówno samorządowych  

i niesamorządowych. Są pojedyncze przypadki zakażenia Covid – 19 u dzieci  

i nauczycieli.  

Sytuacja jest bardzo pozytywna.   

 

PUNKT 10 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Nie było spraw wniesionych, wolnych wniosków, korespondencji. 

Na koniec odczytana została lista obecności radnych. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kowalczys podziękował za uczestnictwo  

w posiedzeniu komisji i zamknął obrady. 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji 

/-/ Andrzej Kowalczys 
 

Protokołowała: 

Irena Dondziak 

Biuro Rady Miasta Gdańska  
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